
   

Via de raadsgriffier 

Aan het College van B&W van Gouda 

Artikel 38 vragen SP Gouda over grondstoffenakkoord 

Gouda, 15 februari 2017 

Om de circulaire economie van noviteit naar gemeengoed te brengen, is een forse 
omslag in de manier waarop we in Nederland met grondstoffen en afval omgaan 
nodig. Voor inmiddels 180 organisaties is de eerste stap om dit voor elkaar te 
krijgen het Nationaal Grondstoffenakkoord. In dit akkoord staan afspraken om de 
Nederlandse economie te laten draaien op herbruikbare grondstoffen. Naast de 
voordelen voor het milieu en de leefomgeving, biedt de circulaire economie ook 
talloze kansen voor het bedrijfsleven, waardoor naar schatting tot 2023 54.000 
banen worden gecreëerd. Wetende dat onder de ondertekenaars van het 
grondstoffenakkoord zich enkele gemeenten zoals Utrecht, Amsterdam en 
Rotterdam, bevinden, heeft de SP fractie de volgende vragen t.a.v. het Nationaal 
Grondstoffenakkoord voor het college: 

1. Wanneer is de gemeente Gouda geïnformeerd over het tot stand komen van 
het Nationaal Grondstoffenakkoord? 

2. Waarom is dit nationaal Grondstoffenakkoord geen onderdeel van het 
Actieprogramma van dit college? 

3. Tot op heden heeft de gemeente Gouda het Nationaal Grondstoffenakkoord 
niet getekend. Welke afwegingen hebben hierbij meegespeeld? 

4. Welke stimulans biedt de gemeente Gouda, nu zij het Grondstoffenakkoord 
niet omarmt, wel aan burger en bedrijfsleven om te investeren in 
maatregelen die ten gunste komen aan de circulaire economie?  

De SP ziet de antwoorden met belangstelling tegemoet. 

Hans van Dijk 

Raadslid SP Gouda


